
5.dokuments 
 
Rēzeknes rajona Dricēnu ciema darbaļaužu deputātu padomes izpildu komitejas 
1960.gada 5.septembra ziņojums Rēzeknes pilsētas darbaļaužu deputātu Padomes 
izpildu komitejai . 
 
 Atbildot uz Jūsu š.g.12 19.augusta rakstu Nr.863-14, ziņojam, ka deputāti veikuši 
sanitāro apstākļu pārbaudi gan skolā, gan veikalā un citur. Skolā sanitārās normas tiek 
ievērotas. Šīs skolas telpās valda tīrība un kārtība. 
 Dricēnu veikala pārtikas nodaļā ir sanitāro normu neievērošanas gadījumi, 
piemēram, vaļējos biskvītus un konfektes ber ar rokām, bet ne ar lāpstiņu. 
 Dricēnu ciema izpildu komiteja un tās aktīvs izvirza Rēzeknes pilsētas darbaļaužu 
deputātu padomes izpildu komitejai šādas pretenzijas: 
 1./ciema darbaļaužu deputātu padomes sesijās vairākus gadus apspriests iedzīvotāju 
medicīniskās apkalpošanas jautājums un pieņemti vairāki lēmumi par ārsta nozīmēšanu 
Dricēnu ārsta [..] punktā, ko no 1953.gada sakarā ar ārsta pāriešanu uz citu darba vietu vada 
vecmāte- feldšere. Jāpiezīmē, ka sakarā ar to ir pasliktinājusies iedzīvotāju medicīniskā 
apkalpošana. Pat buržuāziskās Latvijas laikā Dricēnos strādāja ārsts, vecmāte-feldšers un 
medicīniskā māsa, bija aptieka, bet tagad nav ne ārsta, ne arī aptiekas. 
 1959.gadā pēc notikušās ciema darbaļaužu deputātu Padomes sesijas lēmuma mums 
tika apsolīts ārsts no 1960.gada jauno ārstu izlaiduma. Bet līdz ārsta nozīmēšanai apsolīja 
2 reizes nedēļā sūtīt uz Dricēniem ārstu no Rēzeknes. Pāris mēnešus tiešām ārsti brauca, 
sniedzot palīdzību lauku darbaļaudīm, bet šis prieks nebija ilgs, jo nezināmu iemeslu dēļ 
ārsti pārstāja braukt. 
 Šī gada jūnija mēnesī Rēzeknes pilsētas veselības aizsardzības nodaļas vadītāja b. 
Vanaga atsūtīja uz ciema padomi rakstu sagādāt ārstam dzīvokli, jo ārsts ieradīšoties ar 
1.augustu. Sagādājām 2 istabu dzīvokli, pagāja augusta mēnesis, bet ārsta kā nav, tā nav.  
 Ņemot vērā [..] PSKP un valdības lēmumus par iedzīvotāju medicīniskās 
apkalpošanas darba uzlabošanu, lūdzam pilsētas izpildu komiteju beigt ignorēt Dricēnu 
ciema darbaļaužu deputātu padomes lēmumus par ārsta nozīmēšanu Dricēnu ārsta punktā 
un visātrākā laikā nozīmēt ārstu. 
 2./ Lūgt pilsētas darbaļaužu deputātu padomes izpildu komitejas gādību, lai 
Dricēnos tiktu atvērta aptieka, jo līdz 1953.gadam tā arī bija, ko sakarā ar ārsta aiziešanu 
pārveidoja par aptiekas punktu.  
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